
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 649
Vil ministeren i forlængelse af svar på L 111 – spørgsmål 4 svare konkret på, hvorfor
rapporten om erfaringerne med peberspray-ordningen ikke har medtaget borgernes fø-
lelse af tryghed eller mangel på samme, fremfor kun at fremkomme med ministerens
egen opfattelse af, hvad tryghed indebærer, særligt når borgernes egen tryghed var et
bærende element for at indføre pebersprayen, og vil ministeren oplyse om ministeren er
enig i, som ministeren sagde i folketingssalen under behandlingen af L 111, at den ”følte”
tryghed for borgeren er vigtig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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Offentligt


